
Årsrapport Riflebanegruppa 2021-Karmøy JFNF 

 

• Riflebanen 2021.  

Etter en treg start på sesongen grunnet koronarestriksjoner kom vi oss endelig i gang 

på riflebanen. Det ble et roligere år enn tidligere da miljødirektorratet bestemte at 

treningsskudd før storviltprøven ikke var obligatorisk dette året. 

Vi fikk gjennomført alle jaktfeltkonkurransene som var satt opp, men noen av 

treningene måtte vi avlyse pga. smittefare siden vi skyter fra standplass innendørs. 

 

Vi fikk laget rullerampe til rullestolbrukere ved inngangsdør og hele standplassbygget 

ble malt med ny farge. 

 

• Aktiviteter på riflebanen 2021 

6 stk. jaktfeltstevner avholdt.  

1stk. Elgstevne avlyst. 

Skytterskole for ungdommer. 

Firmaskyting for BioMar, de stilte med ca. 65 personer som ble fordelt på 7 kvelder. 

 

• Antall personer/skytinger på riflebanen 2021 

Treninger- 378 personer/skytinger 

Skyteprøver- 196 personer/skytinger 

Jaktfeltskyting- 378 personer/skytinger 

• Ny innslagsvoll på jaktfeltblinkene på 200 meter. 

Det ble laget ny voll bak jaktfeltblinkene på 200 meter bane. 

Før vi setter i gang med jaktfeltsesong 2022 så skal vi lage voll bak blinkene som står 

på 60 meter, på 200 meters banen til skytterlaget. 

 

• Dame/ungdomstreninger 2021 på Riflebanen 

Etter en humpete start grunnet Korona situasjonen, ble det en del fremmøte. Vi fikk 

57 besøk fordelt på de treningene som ble avholdt. 

22 av disse var damer og det ble avholdt 14 storviltprøver. Grunnen til lite fremmøte 

skyldes at det ikke var krav til 30 prøveskudd i år. De fleste gikk derfor rett på 

storviltprøven. Men en del av de besøkende kom igjen flere ganger for treningsdel. 

Vi får en del tilbakemeldinger på at disse dame/ungdom treningene er et godt tilbud, 

så da har nok dette tilbudet sin berettigelse. 

Dame/ungdomstreningene er styrt av Sverre Johannessen og Reidar Kvilhaug. 

 

 

• Vi på riflebanen ønsker alle medlemmer/skyttere velkommen til sesong 2022. 

 


